
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 510

Ministeren bedes redegøre for, hvor hurtigt skatteforvaltningen ville kunne tilpasse syste-

mer, såfremt man ønsker at friholde feriepengeudbetalingen fra topskat, og hvor mange

personressourcer dette vil kræve samt den økonomiske omkostning for skatteforvaltnin-

gen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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